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RG.0002.41.2018    

 

P r o t o k ó ł   nr   XXXXI/2018 

z sesji Rady Gminy Zbrosławice, 

odbytej w CUP w Zbrosławicach      

w dniu  27 czerwca 2018 r. 

 

W sesji udział wzięło 12 radnych (jak w liście obecności, stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego 
protokołu) oraz 15 gości zaproszonych (jak w liście obecności, stanowiącej załącznik nr 2 i 3 do 
niniejszego protokołu). 

Czas rozpoczęcia sesji - godz. 16:30. 

 

Ad. 1. 

Otwarcia obrad oraz przywitania radnych i zaproszonych gości dokonał Przewodniczący Rady Gminy 
–  Jan Fels .  

 

Ad. 2. 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność do podejmowania 
uchwał.   

   

Ad. 3. 

Wójt Gminy, Pan Wiesław Olszewski wniósł o wprowadzenie do porządku obrad autopoprawek do 
następujących projektów uchwał:  

 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zbrosławice na lata 2018-2029. – 
III, 

 w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na rok 2018 – V, 

oraz projektów uchwał: 

 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie, w drodze bezprzetargowej na okres 10 lat 
stanowiącej własność Gminy Zbrosławice, nieruchomości gruntowej oznaczonej numerem 
ewidencyjnym działki 825/101, położonej w Czekanowie (k.m. 4) o powierzchni 0,8420 ha, dla 
której prowadzona jest księga wieczysta KW Nr GL1T/00049725/2 w Sądzie Rejonowym w 
Tarnowskich Górach – XII, 

 w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji – XIII, 

 w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Zbrosławice do realizacji projektu 
partnerskiego pn. „Niskoemisyjne gminy – poprawa efektywności energetycznej i ograniczenie 
niskiej emisji na terenie Subregiony Centralnego” w ramach działania 4.3 Regionalnego 
Programu Operacyjnego Województwa Śląskiego na lata 2014-2020 – XIV, 

 w sprawie uchwalenia Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
Gminy Zbrosławice – XV, 

 w sprawie trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadania publicznego 
w ramach inicjatywy lokalnej – XVI.  

Przewodniczący Rady Jan Fels wniósł o wprowadzenie do porządku obrad autopoprawki do projektu 
uchwały w sprawie skargi na działalność Wójta Gminy Zbrosławice – XI.  
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Do powyższych wniosków nie wniesiono uwag. Wnioski zostały przyjęte jednogłośnie. 

 

Ad. 4. 

Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad uwzględniający powyższy wniosek:  

                    Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum do podejmowania uchwał. 

3. Rozpatrzenia wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

6. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji. 

7. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady. 

8.  Sprawozdanie Wójta. 

9. „15 minut sołtysów” – informacje sołtysów. 

10. Zatwierdzenie sprawozdania finansowego za rok 2017 wraz ze sprawozdaniem z wykonania 
budżetu Gminy za rok 2017 oraz udzielenie Wójtowi absolutorium z tego tytułu: 

 

 rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2017 oraz sprawozdania finansowego 

za rok 2017, 

 zapoznanie się z opinią RIO o sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2017 rok,   

 zapoznanie się z wnioskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium, 

 zapoznanie się z opinią RIO dot. wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia Wójtowi 

Gminy Zbrosławice absolutorium za 2017 rok, 

 podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 

2017 wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy – I, 

 podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Zbrosławice absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za rok 2017 – II. 

11. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zbrosławice na lata 2018-2029 
(autopoprawka) – III,  

 

b) zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na rok 2018 – IV, 
 

c) zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na rok 2018 (autopoprawka) – V, 
 

d) utworzenia punktu przedszkolnego na terenie Gminy Zbrosławice – VI, 
 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia planu sieci prowadzonych przez Gminę 
Zbrosławice publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach 
podstawowych – VII, 

 

f) nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w Gminie Zbrosławice w miejscowości 
Ptakowice – VIII, 

 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia „Programu udziału gospodarstw domowych w 
projekcie pn.:Zakup i montaż instalacji fotowoltaicznych w Gminie Zbrosławice” – IX, 

 

h) ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Zbrosławice Wiesława Olszewskiego – X, 
 

i) skargi na działalność Wójta Gminy Zbrosławice (autopoprawka) – XI, 
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j) wyrażenia zgody na wydzierżawienie, w drodze bezprzetargowej na okres 10 lat 
stanowiącej własność Gminy Zbrosławice, nieruchomości gruntowej oznaczonej numerem 
ewidencyjnym działki 825/101, położonej w Czekanowie (k.m. 4) o powierzchni 0,8420 ha, 
dla której prowadzona jest księga wieczysta KW Nr GL1T/00049725/2 w Sądzie 
Rejonowym w Tarnowskich Górach – XII, 

 

k) przekazania środków finansowych dla Policji – XIII, 
 

l) wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Zbrosławice do realizacji projektu partnerskiego 
pn. „Niskoemisyjne gminy – poprawa efektywności energetycznej i ograniczenie niskiej 
emisji na terenie Subregiony Centralnego” w ramach działania 4.3 Regionalnego 
Programu Operacyjnego Województwa Śląskiego na lata 2014-2020 – XIV, 

 

m) uchwalenia Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Zbrosławice – XV, 

 

n) trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadania publicznego w 
ramach inicjatywy lokalnej – XVI.  

12. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

13. Realizacja postulatów i wniosków radnych. 

14. Wolne wnioski oraz zapytania zaproszonych gości i mieszkańców gminy. 

15. Zamknięcie sesji. 

Uwag do przedstawionego porządku sesji nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania –  
porządek sesji został przyjęty jednogłośnie (12 głosów „za”).       .  

  

Ad. 5. 

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (12 głosów „za”).    

                                                                

Ad. 6.  

Informację o pracy poszczególnych Komisji Rady Gminy przedstawili ich przewodniczący:   

 W związku z nieobecnością Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, pana Wiesława Topora, 
informację na temat pracy Komisja Rewizyjna w okresie międzysesyjnym udzielił jej Członek, pani 
Krystyna Graca. Pani Krystyna Graca poinformowała, iż Komisja Rewizyjna w okresie 
międzysesyjnym odbyła dwa posiedzenia:         

 6 czerwca br. odbyło się posiedzenie Komisji w temacie „Kontrola wybranych przez Komisję 
Rewizyjną inwestycji prowadzonych przez Urząd Gminy w 2017 roku z uwzględnieniem 
budowy Filii Biblioteki w Ziemięcicach oraz rozbudowy Przedszkola w Świętoszowicach”. 
Komisja przyjęła pozytywną ocenę, 

 14 czerwca br. Komisja rozpatrywała skargę na działalność Wójta Gminy Zbrosławice 
(skarżąca zarzuciła Wójtowi Gminy „notoryczne łamanie prawa obowiązującego na terenie 
Rzeczpospolitej Polskiej przez urząd”, „brak równego traktowania obywateli gminy”, 
„naruszenie prawa własności” oraz szeregu przepisów procedury administracyjnej. Odpowiedź 
na złożoną skargę przedstawiła Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Ochrony 
Środowiska, pani Beata Dzielicka. Komisja ostatecznie uznała skargę za bezzasadną.  

 Pani Józefa Boron poinformowała, iż Komisja Budżetu, Gospodarki i Rozwoju w okresie 
międzysesyjnym odbyła 2 posiedzenia: 

 11 czerwca br. odbyło się posiedzenie Komisji w temacie „Ocena wykonania budżetu za rok 
2017”, 

 27 czerwca br. odbyło się posiedzenie Komisji w temacie „Opiniowanie projektów uchwał”.   
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 Pani Teresa Bagsik poinformowała, iż Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy 
Społecznej w okresie międzysesyjnym odbyła dwa wyjazdowe posiedzenia: 

 28 maja br. odbyło się posiedzenie Komisji w temacie „Przygotowanie placów zabaw do 
nowego sezonu wiosenno-letniego” (Wilkowice - Księży Las – Kopienica), 

 18 czerwca br. odbyło się posiedzenie Komisji w temacie „Zapoznanie się z działalnością 
Ośrodka Jeździeckiego „LANDO” w  Ptakowicach”. 

 Pani Karina Respondek poinformowała, iż Komisja Rolnictwa w okresie międzysesyjnym odbyła 
jedno posiedzenia, którego tematem było spotkanie z przedstawicielem Inspekcji Ochrony Roślin i 
Nasiennictwa – Oddział w Lublińcu w sprawie stosowania oprysków przez rolników.  

Zapytań ani uwag nie wniesiono.  

 

Ad. 7. 

Przewodniczący przedstawił informację ze swojej działalności w okresie międzysesyjnym – informacja 
stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

Zapytań ani uwag nie wniesiono.   

  

Ad. 8. 

Pisemna informacja z działalności Wójta Gminy za okres od 24 maja 2018 r. do 27 czerwca 2018 r. – 
stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

  Ponadto Wójt Gminy, pan Wiesław Olszewski poinformował, iż :     

 uczestniczył w posiedzeniu Komisji Rewizyjnej MZKP której jest Członkiem. Posiedzenie komisji  
dotyczyło wykonania budżetu za rok 2017, 

 uczestniczył w Powiatowym Dniu Strażaka, które odbyło się na terenie parku w Rybnej, 

 odbyły się festyny w szkołach i przedszkolach Czekanowa, Świętoszowic, Przezchlebia, Ziemięcic, 
Wieszowy, w Przezchlebiu odbył się festyn odpustowy,  

 odbyło się walne zebranie LGD na którym wybrano nowe władze, pani Wójt, Katarzyna Sosada 
została W-ce Prezesem Stowarzyszenia LGD.  

 odbyło się spotkanie wraz ze Starostą Tarnogórskim w ramach cyklicznych spotkań, 

 podpisał umowę notarialną, 

 odbyła się rozprawa w sprawie dróg w Zbrosławicach, 

 spotkał się z inwestorem obiektu w sprawie bunkru w Zbrosławicach. Inwestor zapewnił, że jego 
inwestycja nie będzie tworzyła zagrożeń, 

 odbyło się spotkanie z mieszkańcami Gminy Zbrosławic, którzy zainteresowani byli udziałem w 
programie w zakresie instalacji odnawialnych źródeł energii, 

 tradycyjnie odbył się „Eko Festiwal” w CUP w Zbrosławicach, natomiast laureaci w ramach 
występów z okazji Dnia Dziecka brali udział w występach w stadninie, gdzie corocznie od kilku lat 
Dzień Dziecka się odbywa, ponadto, Pan Wójt podziękował panu Marcinowi Jońca za ich 
uprzejmość dzięki której Gmina może zapewnić dzieciom miłe spędzenie czasu oraz zabawę, 

 Dzień Dziecka również zorganizowali wędkarze tradycyjnie w Kamieńcu, 

 uczestniczył w otwarciu Olimpiad Specjalnych, które zorganizowane zostały w Katowicach, 
Chorzowie oraz Mikołowie, 

 odbył się finał Gminnej Ligii Trampkarzy, pan Wójt podziękował pani Karinie Respondek, pani 
Justynie Dziembie, pani prezes Małgorzacie Sędzimir-Pszowskiej, które bardzo wiele pracy 
wkładają w organizację Ligi, 

 odbyło się spotkanie GZM, dotyczące składki komunikacyjnej. Od roku 2019 zadanie własne gminy 
polegające na organizacji transportu publicznego przejmie Zarząd Transportu Metropolitalnego, 
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 odbyły się zgromadzenia wszystkich spółek, w których Gmina jest udziałowcem (MZKP, PKM 
Gliwice),  

 odbyło się oficjalne otwarcie magazynów sklepu „Żabka” w Szałszy, 

 w Zespole Szkół w Wieszowie odbyło się uroczyste zakończenie roku szkolnego, 

 udzielił ślubu „Pod Platanami” w Wilkowicach, 

 odbyła się kolejna dyscyplina w ramach wieloboju sołectw – piłka nożna,  

 odbyły się festyny parafialne w Miedarach i Kamieńcu, 

 Pani Wójt wzięła udział w spotkaniach podregionu bytomskiego oraz podregionu gliwickiego, 

 Pani Wójt spotkała się z rodzicami dzieci, które nie dostały się do przedszkola w Wieszowie.                
W Zespole Szkół w Wieszowie planowane jest utworzenie punktu przedszkolnego dla dzieci, które 
nie dostały się do przedszkola.   

 Pani Wójt spotkała się z członkami DFK w Wieszowie.  

Zapytań ani uwag nie wniesiono.   

 

Ad. 9. 

Wolnych głosów nie wniesiono.   

 

Ad 10. 

 Przewodniczący Rady Gminy, Pan Jan Fels zwrócił się do Skarbnika Gminy, Pani Marzeny 
Żołędziewskiej o przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2017 oraz sprawozdań                   
z wykonania planów finansowych, a także uchwały RIO w Katowicach w sprawie opinii                                   
o przedłożonym przez Wójta Gminy Zbrosławice sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2017 rok.     

  Skarbnik Gminy, Pani Marzena Żołędziewska poinformowała, iż sprawozdanie z wykonania budżetu 
za rok 2017 było tematem obrad Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju oraz Komisji Rewizyjnej, na 
którym było ono szczegółowo omówione oraz były udzielane wyjaśnienia na zadawane przez radnych 
zapytania. Wobec powyższego stwierdziła, iż na dzisiejszej sesji poda tylko ogólne informacje, co też 
uczyniła. Następnie zapoznała z Uchwałą Nr 4200/V/81/2018 z dnia 27 kwietnia 2018 r. V Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach w sprawie opinii o przedłożonym przez 
Wójta Gminy Zbrosławice sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2017 rok. Regionalna Izba 
Obrachunkowa w Katowicach wydała pozytywną opinię nt. sprawozdania z wykonania budżetu za 
2017 rok.   

   Z kolei głos zabrał Członek Komisji Rewizyjnej, Pani Krystyna Graca, która odczytała opinię Komisji 
Rewizyjnej z dnia 9 maja 2018 r. w sprawie sprawozdania z wykonania budżetu za 2017 r. Komisja 
Rewizyjna pozytywnie oceniła wykonanie budżetu Gminy za 2017 rok oraz wystąpiła do Rady Gminy 
Zbrosławice z wnioskiem o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Zbrosławice Panu Wiesławowi 
Olszewskiemu. Następnie Pani Krystyna Graca odczytała Uchwałę Nr 4200/V/110/2018 z dnia 6 
czerwca 2018 roku, V Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach w 
sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zbrosławice – wniosek został 
zaopiniowany pozytywnie.    

Następnie Przewodniczący Rady Pan  Jan Fels przedstawił do podjęcia następujące projekty uchwał: 

a)  w sprawie  rozpatrzenia  i   zatwierdzenia   sprawozdania   finansowego   za    2017  rok   wraz   ze     

     sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy. 

  Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (11 „za”, 0 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących się”).    

  Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 12 radnych. Uchwała o Nr XXXXI/442/2018 w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego za 2017 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy 
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została podjęta przy 12 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących” – stanowi załącznik nr 6 do 
niniejszego protokołu.  

b) w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Zbrosławice absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 
2017r. 

  Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (11 „za”, 0 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących się”).    

  Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 12 radnych. Uchwała o Nr XXXXI/443/2018 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 
Zbrosławice absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2017 r. została podjęta przy 12 głosach 
„za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” – stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

 Przewodniczący Rady w imieniu całej Rady Gminy złożył Wójtowi gratulacje w związku                           
z uzyskaniem absolutorium, a następnie życzył dalszej owocnej pracy i pozyskiwania jak najwięcej 
środków zewnętrznych, by można było jeszcze lepiej realizować cele i zadania dla polepszenia 
jakości życia mieszkańców. 

  Z kolei głos zabrał Pan Wójt Gminy, który złożył podziękowanie radnym oraz współpracownikom. 
Zapewnił, iż cały czas dąży się do pomnażania dochodów i wydatkowania tych środków 
gospodarnie, celowo i rozważnie. 

  

Ad 11.       

Przewodniczący Rady Gminy, Pan  Jan Fels przedstawił do podjęcia następujące projekty uchwał: 

a)  w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zbrosławice na lata 2018-2029 
(autopoprawka). 

  Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (11 „za”, 0 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących się”).    

  Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 12 radnych. Uchwała o Nr XXXXI/444/2018 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Gminy Zbrosławice na lata 2018-2029 (autopoprawka) została podjęta przy 12 głosach 
„za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” – stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

 

b)  w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na rok 2018. 

  Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (11 „za”, 0 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących się”).    

       Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 12 radnych. Uchwała o Nr XXXXI/445/2018 w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Zbrosławice na rok 2018 została podjęta przy 12 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” 
– stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  

 

c)  w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na rok 2018 (autopoprawka). 

  Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (11 „za”, 0 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących się”).    

       Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 12 radnych. Uchwała o Nr XXXXI/446/2018 w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Zbrosławice na rok 2018 (autopoprawka) została podjęta przy 12 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 
„wstrzymujących się” – stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  
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d)  w sprawie utworzenia punktu przedszkolnego na terenie Gminy Zbrosławice. 

  Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (11 „za”, 0 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących się”).    

       Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 12 radnych. Uchwała o Nr XXXXI/447/2018 w sprawie utworzenia punktu przedszkolnego 
na terenie Gminy Zbrosławice została podjęta przy 12 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 
„wstrzymujących się” – stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  

 

e)  zmieniająca    uchwałę    w    sprawie    ustalenia    planu    sieci     prowadzonych    przez    Gminę 

    Zbrosławice publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych. 

  Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (11 „za”, 0 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących się”).    

       Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 12 radnych. Uchwała o Nr XXXXI/448/2018 zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia planu 
sieci prowadzonych przez Gminę Zbrosławice publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych 
w szkołach podstawowych została podjęta przy 12 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących 
się” – stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.  

 

f)   w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej  położonej  w  Gminie  Zbrosławice w  miejscowości    

     Ptakowice. 

  Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie (10 „za”, 1 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących się”).    

       Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 12 radnych. Uchwała o Nr XXXXI/449/2018 w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 
położonej w Gminie Zbrosławice w miejscowości Ptakowice została podjęta przy 11 głosach „za”,  
1 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” – stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.  

 

g)  zmieniająca uchwałę w  sprawie  przyjęcia  „Programu udziału gospodarstw domowych w projekcie 

     pn.:Zakup i montaż instalacji fotowoltaicznych w Gminie Zbrosławice”. 

  Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (11 „za”, 0 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących się”).    

       Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 12 radnych. Uchwała o Nr XXXXI/450/2018 zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia 
„Programu udziału gospodarstw domowych w projekcie pn.:Zakup i montaż instalacji 
fotowoltaicznych w Gminie Zbrosławice” została podjęta przy 12 głosach „za”,  0 „przeciw”                   
i 0 „wstrzymujących się” – stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.  

 

h)  w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Zbrosławice Wiesława Olszewskiego. 

  Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie (0 „za”, 11 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących się”).    

       Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 12 radnych. Uchwała w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Zbrosławice 
Wiesława Olszewskiego została odrzucona przy 0 głosach „za”, 12 „przeciw” i 0 „wstrzymujących 
się” – stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.  
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i)   w sprawie skargi na działalność Wójta Gminy Zbrosławice (autopoprawka). 

  Członek Komisji Rewizyjnej, Pani Krystyna Graca przeczytała uzasadnienie do projektu uchwały 
w sprawie skargi na działalność Wójta Gminy Zbrosławice.  

       Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 12 radnych. Uchwała o Nr XXXXI/451/2018 w sprawie skargi na działalność Wójta Gminy 
Zbrosławice (autopoprawka) została podjęta przy 12 głosach „za”,  0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących 
się” – stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.  

 

j)   w   sprawie   wyrażenia   zgody  na  wydzierżawienie,  w drodze  bezprzetargowej  na okres  10  lat   

    stanowiącej     własność   Gminy   Zbrosławice,  nieruchomości   gruntowej   oznaczonej   numerem  

    ewidencyjnym  działki  825/101,  położonej w  Czekanowie   (k.m. 4) o  powierzchni  0,8420 ha,  dla        

    której   prowadzona  jest   księga  wieczysta  KW  Nr GL1T/00049725/2   w  Sądzie  Rejonowym   w    

   Tarnowskich Górach. 

  Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (11 „za”, 0 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących się”).    

       Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 12 radnych. Uchwała o Nr XXXXI/452/2018 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie, 
w drodze bezprzetargowej na okres 10 lat stanowiącej własność Gminy Zbrosławice, 
nieruchomości gruntowej oznaczonej numerem ewidencyjnym działki 825/101, położonej w 
Czekanowie (k.m. 4) o powierzchni 0,8420 ha, dla której prowadzona jest księga wieczysta KW Nr 
GL1T/00049725/2 w Sądzie Rejonowym w Tarnowskich Górach została podjęta przy 12 głosach 
„za”,  0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” – stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.  

 

k)  w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji. 

  Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (11 „za”, 0 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących się”).    

       Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 12 radnych. Uchwała o Nr XXXXI/453/2018 w sprawie przekazania środków finansowych 
dla Policji została podjęta przy 12 głosach „za”,  0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” – stanowi 
załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.  

 

l)   w   sprawie    wyrażenia   zgody  na    przystąpienie   Gminy   Zbrosławice   do   realizacji   projektu 

    partnerskiego   pn. „Niskoemisyjne gminy  –  poprawa  efektywności  energetycznej  i   ograniczenie   

   niskiej emisji na terenie Subregiony Centralnego” w  ramach  działania 4.3  Regionalnego Programu  

   Operacyjnego Województwa Śląskiego na lata 2014-2020. 

  Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (11 „za”, 0 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących się”).    

       Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 12 radnych. Uchwała o Nr XXXXI/454/2018 w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie 
Gminy Zbrosławice do realizacji projektu partnerskiego pn. „Niskoemisyjne gminy – poprawa 
efektywności energetycznej i ograniczenie niskiej emisji na terenie Subregiony Centralnego” w 
ramach działania 4.3 Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Śląskiego na lata 
2014-2020 została podjęta przy 12 głosach „za”,  0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” – stanowi 
załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.  
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m)  w  sprawie uchwalenia  Studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania   przestrzennego 

     Gminy Zbrosławice. 

  Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie (11 „za”, 0 „przeciw”,                                     
1 „wstrzymuję się”).    

       Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 12 radnych. Uchwała o Nr XXXXI/455/2018 w sprawie uchwalenia Studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Zbrosławice została podjęta przy 9 głosach 
„za”,  0 „przeciw” i 3 „wstrzymuję się” – stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.  

 

n)  w sprawie  trybu  i  szczegółowych  kryteriów  oceny   wniosków  o realizację  zadania  publicznego    

     w ramach inicjatywy lokalnej. 

  Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (12 „za”, 0 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących się”).    

       Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 12 radnych. Uchwała o Nr XXXXI/456/2018 w sprawie trybu i szczegółowych kryteriów 
oceny wniosków o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej została podjęta 
przy 12 głosach „za”,  0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” – stanowi załącznik nr 21 do niniejszego 
protokołu.  

 

Ad. 12 i 13. 

Przewodniczący Rady Jan Fels poinformował, iż w dniu dzisiejszym została złożona interpelacja 
mieszkańca Szałszy, za pośrednictwem Radnego Norberta Michalika, która dotyczy planu 
zagospodarowania przestrzennego Szałszy. Z uwagi na obszerną treść, Radni otrzymają interpelację 
drogą elektroniczną.  

 

Ad. 14.  

W wolnych wnioskach głos zabrali: 

 Pani Wójt powiedziała, iż w związku trwającą kontrolą NIK w Urzędzie Gminy, Gmina jest 
zobligowana do tego, aby przedłożyć kontrolującemu ankiety. Poprosiła Radnych, aby otrzymane 
po sesji ankiety dostarczyć do Urzędu Gminy do dnia 10 lipca br.  

 Radna Krystyna Graca poruszyła następujące sprawy:                       
- poprosiła o wykoszenie rowów w Miedarach wzdłuż ulicy Powstańców oraz ulicy Jesionowej;                                                                             
- poprosiła o uporządkowanie rowu przy ulicy Kolejowej w Miadarach, w którym znajduje się hałda 
pościnanych drzew pochodzących z zabiegów pielęgnacyjnych; 

 Przewodniczący Rady Jan Fels zapytał o interwencję w sprawie dróg w powiecie. Dodał, iż 
pomiędzy Boniowicami a Ziemięcicami znajduje się na poboczu złamane drzewo. Pobocza 
znajdujące się na drogach krajowych nie są koszone. Zapytał, czy są już efekty w sprawie drogi 
Przezchlebie – Karchowice – Zawada? Odcinek miał zostać utwardzony destruktem, jednak na 
dzień dzisiejszy brak jakichkolwiek działań w tej sprawie, prócz wykaszania poboczy.  
 Pan Jakub Kukliński odpowiedział, iż na bieżąco przekazuje interwencje do Zarządu Dróg 
Powiatowych oraz do GDDKiA, jednak odpowiedzi z ZDP otrzymywane są bardzo rzadko.  

 Radna Krystyna Graca zapytała kiedy będą wybudowane progi zwalniające w Miedarach wzdłuż 
ulicy Głównej i ulicy Wolności. W odpowiedzi otrzymanej od Wójta zadanie to miało zostać 
wykonane wiosną br.  



10 

 

            Pan Jakub Kukliński odpowiedział, że jeżeli chodzi o ulicę Wolności, to oczekujemy na 
zatwierdzenie projektu przez Starostę. Natomiast w przypadku ulicy Głównej zatwierdzenie 
organizacji ruchu wydam osobiście z upoważnienia Wójta, gdyż jest to droga wewnętrzna.   

 Radny Norbert Michalik zapytał Pana Kuklińskiego o sprawę dębu w Szałszy. W poprzednim 
tygodniu odbyły się oględziny. Zapytał, czy wpłynęła już ekspertyza?    
 Pan Jakub Kukliński odpowiedział, że ekspertyza jeszcze nie wpłynęła. Zgodnie z umową 
ekspertyza ma wpłynąć do końca czerwca br.  

 Radny Grzegorz Kłaczek zapytał o ulicę Jagodową w Wieszowie (ulica w rejonie szkoły w 
Wieszowie). Zapytał, czy ulica przy szkole zostanie poszerzona?    
 Pan Michał Skowron odpowiedział, że jeżeli chodzi o okolice szkoły został wykonany projekt 
na budowę parkingu. Jeżeli znajdą się środki finansowe w budżecie gminy na to zadanie (koszt 
budowy to ok. 58.000,00 zł), wówczas parking zostanie poszerzony w roku 2018.      

 

 Radny Grzegorz Kłaczek zapytał, czy zostanie zamontowany próg zwalniający na ulicy Jagodowej 
w Wieszowie, ponieważ w momencie poszerzenia drogi zwiększy się prędkość przejeżdżających 
samochodów w rejonie szkoły.        
 Pan Jakub Kukliński odpowiedział, że aktualnie czekamy na zatwierdzenie organizacji ruchu 
polegające na wprowadzeniu strefy ograniczonej prędkości po stronie północnej ulicy Bytomskiej w 
Wieszowie obejmującej również ulicę Jagodową. W ramach strefy zostaną zamontowane dwa 
progi zwalniające w ciągu ulicy Jagodowej w rejonie szkoły.  

 

 Przewodniczący Rady Jan Fels zapytał na jakim etapie jest budowa kanalizacji w Karchowicach?  
 Pan Michał Skowron odpowiedział, że otrzymano informację z Urzędu Marszałkowskiego 
odnośnie pozytywnego rozpatrzenia wniosku oraz o przyznaniu dotacji do budowy sieci 
kanalizacyjnej. Otrzymano dofinansowanie ponad 9 mln do kwoty netto. Po przeliczeniu na kwotę 
brutto dofinansowanie jest na poziomie 69,10%. W chwili obecnej trwają rozmowy i ustalenia 
dotyczące zabezpieczenia wkładu własnego w wysokości 4,5 mln zł do wartości kosztorysowej z 
2016 roku.   

 

 Radna Teresa Bagsik poinformował, iż w ubiegłym tygodniu ulica Dworcowa, o której mówił Pan 
Sołtys Ireneusz Robakowski na poprzedniej sesji została naprawiona przez powiat. Poruszyła 
również sprawę wydzielenia miejsca na utworzenie punktu przedszkolnego w szkole w Wieszowie 
twierdząc, że jest to rozwiązanie tylko doraźne i nie rozwiąże problemu braku miejsca w 
przedszkolu. Najlepszym rozwiązaniem jest  wybudowanie nowego parterowego przedszkola w 
Wieszowie.   

 

 Radna Krystyna Graca zapytała na jakim etapie jest wymiana wodociągu w Miadarach wzdłuż ulicy 
Głównej? Jak ma przebiegać wymiana wodociągu?      
 Prezes Spółki GZK Rafał Barszcz odpowiedział, że zakończono etap wymiany sieci 
wodociągowej, aktualnie trwają prace kosmetyczne. Sieć wodociągowa została wymieniona od 
ulicy Kasztanowej aż do skrzyżowania z ulicą Dworcową.  

 Radna Krystyna Graca zapytała o budowę chodnika wzdłuż ulicy Kopernika w Miedarach. Jaka 
firma wykonuje budowę i czy firma została wyłoniona na podstawie przetargu?   
 Pan   Jakub   Kukliński   odpowiedział,  że  jest  firma  została  wybrana   w   drodze  przetargu  
nieograniczonego.    Firma  nazywa się   „REPEX” z  Tarnowskich  Gór  Jan  i  Iwona  Gryc                     
Sp. cywilna. Termin realizacji przewidziany jest do końca sierpnia br.  
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Ad. 14. 

Przewodniczący Rady podziękował za udział w sesji, dokonując tym samym jej zamknięcia. 

Czas zakończenia:  18:00 

 
Wszystkie załączniki do niniejszego protokołu, jak również nagranie dźwiękowe z sesji są dostępne             
w biurze Rady Gminy. Natomiast uchwały od Nr XXXXI/442/2018 do Nr XXXXI/456/2018 stanowiące 
załączniki od nr 6 do 21 są również dostępne w BIP Urzędu Gminy Zbrosławice. 
 
 
 
        Protokołowała                    Przewodniczący Rady Gminy 
 Inspektor Justyna Cieśla             Jan Fels 
 


